
RAADSVRAAG cf. art. 39 RvO    

Aan de voorzitter van de Raad van Roosendaal   

 

Betreft Raadsvragen cf. art. 39. RvO   
Steller vragen: Sanneke Vermeulen 

 
Onderwerp: Handhaving en horecaondernemers samen sterk     
       

Datum: 12 mei 2020 

Geachte voorzitter, 

In deze tijd van de coronacrisis zijn veel (horeca)ondernemers in onze stad en dorpen hard geraakt. 

Het hoge woord van minister-president Rutte is eruit: “De terrassen mogen weer open vanaf 1 juni 

2020”. Dit is een stap in de goede richting voor veel horecaondernemers in onze gemeente.  

Echter, de VVD krijgt steeds meer signalen binnen dat het niet voor alle uitbaters even helder is wat 

de beste oplossingen zijn om zowel aan alle coronamaatregelen te voldoen als toch hun 

onderneming draaiende te houden. 

De VVD is van mening dat het positief is als horecaondernemers en handhaving juist vooraf met 

elkaar in gesprek gaan over welke oplossingen wel en niet mogelijk zijn, in plaats van achteraf 

aangeven dat er overtredingen zijn begaan door de horeca exploitanten. Bovendien meent de VVD 

dat als gevolg van het gesprek te voeren tussen handhaving en horecaondernemers dit juist voor 

meer creatievere oplossingen zorgt, om vanaf juni te helpen deze coronacrisis door te komen met 

aangepaste maatregelen. 

Om die reden heeft de VVD een aantal vragen; 

1. In hoeverre bent u bewust dat niet alle horecaondernemingen een klinkklare oplossing hebben 

om alle aangepaste coronamaatregelen zoals de 1,5 meter maatregelen toe te passen vanwege 

ruimtegebrek voor hun terrassen? 

2. Hoe ziet u het voor zich om in de binnenstad van Roosendaal en de dorpskernen een groot deel 

van de publieke ruimte open te stellen voor horecaondernemers, zodat ook ondernemingen met 

weinig ruimte hier gebruik van kunnen maken? Zo ja, waar ziet u mogelijkheden om deze 

publieke ruimte te gebruiken waar het voorheen niet zou mogen? 

3. In hoeverre bent u bereid om handhaving in gesprek te laten gaan met horecaondernemers vóór 

1 juni 2020, om vanuit hun handhavings-expertise aan te geven wat wel en niet mogelijk is? 

 

Namens de VVD-fractie, 

Sanneke Vermeulen 


